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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2018. január 29. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2018/1 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Megállapítom, hogy a három fős tagságból kettő fő jelenlétével 
határozatképesek vagyunk, ezennel a bizottsági ülést megkezdjük. Köszöntöm polgármester urat, 
jegyző urat, képviselő társamat. Van-e más napirendi pontra javaslat? Nincsen. Polgármester urat 
kérdezem, mielőtt a napirendi pontokat elfogadjuk, hogy beszéltem ma Mesivel és ő szeretné, 
napirend keretén belül előadni a fogorvosi székkel kapcsolatos dolgokat. Tárgyalni nem tudjuk, 
mert nem tudott eljönni, de holnap fel tudjuk-e napirendre venni?  
 
Máté Gábor polgármester: Eredetileg benne is volt a munkatervbe, a februáriba, de ha Emese 
tart ott, akkor igen. Semmi akadálya, akkor azt gondolom, hogy igen, beszéljünk róla.  
 
Sági Mihály elnök: Rendben akkor a bizottság javasolja, hogy a testületi ülésen napirendi 
pontban foglalkozzunk a fogorvosi székkel. Így akkor egyhangúlag elfogadjuk a mai napirendi 
pontokat. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
1/2018.(I.29.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pont elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
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1.) A községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban 
történő tárgyalása 

2.) A Képviselő-testület 2018. évi munkaterve 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi rendezvényterve 
4.) A polgármester 2018. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
5.) Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2018. évi finanszírozásáról 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: A községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló rendelet-
tervezet első olvasatban történő tárgyalása 
 
Sági Mihály elnök: Kérdezem az előterjesztőt, polgármester urat, jegyző urat, mielőtt mi 
hozzászólnánk, hogy eleget tettünk a törvényi előírásoknak, február 15-ig meg van a rendelet első 
megfogalmazásban? Van-e hozzá kiegészítés?  
 
Máté Gábor polgármester: Nekem annyi, hogy azért tettük erre a mostanira, elvileg ez 
februárban szoktuk, hogy ne kelljen 15-e előtt még egyszer összeülni.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Február 15-e az a határidő, hogy be legyen terjesztve első olvasatban, 
ha el tudjuk fogadni, akár meg is lehet alkotni most, de a mi saját szabályozásunk szerint két 
alkalommal történik a tárgyalása. Az a lényeg, hogy február 15-ig bent legyen. Elfogadni majd akár 
májusban is ráérünk, utána viszont nem kapunk állami támogatást, ha addigra sem sikerül 
elfogadni. 
 
Máté Gábor polgármester: Mivel Heniék azt mondták, hogy nem lesz kész, de aztán mégis kész 
lett, ez köszönöm, akik ebben részt vettek, hogy így aztán nem kellett február elejére is még egy 
ülést összehívnunk. Annyi, hogy a rendelkezésre álló kereteket használjuk, amire lehet, be vannak 
építve a pályázatok, ebben ezek pályázatos támogatások, szerintem teljesen kiolvashatók belőle.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem a 12-es melléklethez lenne kérdésem.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az összehasonlító mérleg, ez egy kötelező elem. 
Mérlegszerű kimutatást kell a 2016 évi teljesítésről, a 2017 évi várhatóról, ami a jelenlegi 
könyvelési adatok alapján van már, és a 2018 évi eredeti előirányzatot kell, hogy tartalmazza. Mi a 
kérdésed ezzel kapcsolatban?  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Az a 100 millió pénzmaradvány, és nem tudom mi ez.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez az, ami a bankszámlánkon, év végén rajta van. A 
bankszámlánkon jelen pillanatban 146 millió van rajta. A 2018 évi költségvetésbe ebből 100 millió 
az, amit fejlesztésre tudunk fölhasználni, ott megcímeztem tételesen, hogyan jön ki a 100 millió. 
Ha megnézed, a 2-es mellékletet ott fogod látni, 100 millió 64 ezer 224 forint van, ami fejlesztési 
kiadásra lehet fordítani a tavalyi évi maradványból. Ez a pénz itt van, csak nem került még 
kifizetésre, 2018-ban vagy 2019-ben lesz a teljesítése, attól függ, hogy vannak a pályázatok 
tervezve. A fejlesztési pénzeknek a maradványa az amit ott látsz. A másik pedig a működési 
maradványrész, az a 46 millió 621 ezer, ami fönt van, abból szoktunk fölhasználni, ha a kiadásokat 
nem fedi le az állami bevétel, meg a saját bevételink, plusz a közhatalmi, az adóbevételek, ebből 
teszek oda még, hogy meg legyen a kiadási szintje, ez az, amiből tartalékot képzünk a kiadási 
felén.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Jó, köszönöm.  
 
Sági Mihály elnök: Amikor első évben idekerültem, és megismertem, az önkormányzat 
könyvelése egészen más, mint a vállalkozásé, nem úgy használunk fel pénzeket, ahogyan mi 
szeretnénk, hanem ahogy előírják, és azt is látom, hogy ha van olyan rendezvény vagy olyan 
bármi a településen, amit az önkormányzat nem tud megfinanszírozni akkor az alapítványnak, 
átutalja, vagy valakinek.  
 



oldal: 3/9 

Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Nyilván a közművelődési és sport feladatokra minden 
képpen finanszírozunk, ha bárki kéri.  
 
Sági Mihály elnök: Én úgy érzem, senki nem tiltakozik ez ellen. amit kérdezni akartam, tudom, 
hogy sok mindent beruházunk itt, orvosi rendelő, piactér, önkormányzati épület, amire itt vannak a 
pénzek nagy része, akkor a felhalmozási alapra nincs egy fillér sem?  
 
Máté Gábor polgármester: Saját bevétel alapján nincs.  
 
Sági Mihály elnök: Pali, kérdésem, nem kell hosszan mondani, az adóváltozásokban nem nagy 
dolgokat láttam, a helyi adókban van?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Szeretném tájékoztatásul elmondani, hogy az ASP 
adószakrendszerben a zárás megtörtént, az évváltás megtörtént, az adóterhelések folyamatban 
vannak. a hátralékoknak a beszedése folyamatos, mindent megteszünk, hogy az adóhátralékunk 
maximálisan beszedésre kerüljenek. A jogszabályokat a lehetőségekhez mérten maximálisan 
kihasználva minden féle végrehajtási eljárás van folyamatban az adózókkal szemben. Az iparűzési 
adó 2017-ben 20 millió 600 ezer forintos bevétellel zárt, ez jónak mondható. Az önkormányzat 
iparűzési adóerő képessége 15 millió 48 ezer 846 forint.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Azt szeretném még kérdezni, hogy ez a kölcsön tavalyi?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A nagyon régóta ott van rajta, én elvárom, mint 
követelés aztán majd látjuk, hogy mi lesz.  
 
Sági Mihály elnök: Behajtható-e egyáltalán?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Van benne olyan, ami behajtható, de van olyan, ami 
nem. Egyelőre hagyjuk benne.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Elfogadásra javasolj a bizottság a napirendi pontot. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
2/2018.(I.29.)EB. határozat 
 
Tárgy: A községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban 

történő tárgyalása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet első olvasatban a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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2. napirendi pont: A Képviselő-testület 2018. évi munkaterve 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont a képviselő-testületnek a munkaterve. Kérdésem, 
hogy a fogorvosi szék témáját kivegyük a februáriból?  
 
Máté Gábor polgármester: Szerintem hagyjuk benne, hátha addigra is aktuális dolog lesz benne, 
előfordulhat, hogy a döntés is akkor születhet. Én azt mondom, hogy ha lesz róla tájékoztató az 
rendben van. egyébként minden egyes beszámoló ilyen, tolhatjuk bármikor év közben. Ez csak egy 
tervezet, nem előírás.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ez már azért a tavalyinak az alapul vételével történt, az áprilisi közös 
testületi ülést leegyeztettem Tóth Tibivel, ők is így számolnak ezzel a történettel.  
 
Sági Mihály elnök: Én kérdezem tőled, szerdán a testületi ülésen javasolja, hogy én szeretném, 
ha 2018-ban nekem van két javasolt napirendi pontom. Ha elveti, a képviselő-testület 
természetesen tudomásul veszem, azért nem akarok, hogy a bizottság hozzon rá határozatot, 
maradjunk annyiba, hogy én, mint képviselő terjesztem elő szerdán. Az egyik, hogy én továbbra is 
rossz dolognak tartom, hogy akkor döntünk a díszpolgári címet viselő személyek halálának napja 
után, hogy ki milyen támogatást kapjon, lehet, hogy elveti a képviselő-testület, de én szeretném, 
hogy felülvizsgáljuk.  
 
Máté Gábor polgármester: Mikor?  
 
Sági Mihály elnök: Amikor látjátok, hogy van szabadabb, nem sürgős.  
 
Máté Gábor polgármester: Akkor szerintem tegyük májusra, akkor van a Kegyeleti Kft-nek a 
beszámolója is. Én is egyéni indítványként javaslom.  
 
Sági Mihály elnök: A másik pedig, hogy tavaly szeptemberben már fölvetettem, akik itt voltunk 
azt mondtuk, nem vetette el akkor a képviselő-testület és én kérném, hogy valahova vegyük 
napirendre akár sikerül akár nem, komolyabban kellene, mint ahogy fölvetettem a Pusztaszer-
Ópusztaszer összekötő útnak az átadásáról tárgyalni, mert lassan 10 éves lesz, bizony költeni 
kellene rá, és költünk is. Jó lenne, ha a Kht ügyvezetőjével, vagy akivel kell, akkor azt mondtad 
Gábor, hogy próbálkozzunk vele, napirendként szeretném, ha foglalkoznánk ezzel is egyszer. Ha 
holnap a képviselő-testület elveti, addig ne.  
 
Máté Gábor polgármester: Jónak tartom, és szerintem februárra tegyük, mert ott viszonylag 
kevés van. semmi akadálya, hogy foglalkozzunk vele, a lényeg az, hogy Makra József, mint gesztor 
önkormányzat kezdeményezése kell. A lényeg, hogy együtt akarjuk, ő is szívesen adná tovább. én 
azt mondom, hogy egy februári javaslattal élj javaslatom szerint és akkor én ezt még a Józsival 
megtárgyalom.  
 
Sági Mihály elnök: Ennyivel szeretném a munkatervet kiegészíteni. Megint azt mondom, hogy 
májusban foglalkozzunk a díszpolgári címmel akár lesz akár nem lesz, de ezt is holnap majd 
elmondom.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A februári egyes pontban érintett mindenki valamilyen szinten, a 
szavazatszámláló bizottságokat most március 19-ig kell megválasztani. Az úgy nevezett választott 
tagokat, a pártok pedig március 24-ig delegálhatnak majd tagokat.  
 
Sági Mihály elnök: Képviselő részt vehet benne?  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Én úgy tudom nem, de majd utána nézek. 
 
Sági Mihály elnök: A munkatervet így javasoljuk elfogadásra. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
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az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
3/2018.(I.29.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Képviselő-testület 2018. évi munkaterve 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Képviselő-
testület 2018. évi munkatervét a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi rendezvényterve 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, rendezvényterv elfogadása.  
 
Máté Gábor polgármester: Jó bőséges azt gondolom.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem volna egy, ugyan beütemeztük, mert megkérdezték tőlem, én a május 
1-jei sakkversenyt elhalasztanám. Mikor tudjuk meg véglegesen, hogy mikor lesz a sportterem 
avatása?  
 
Máté Gábor polgármester: Június 30 a zárása a pályázatnak, júliusra tettem, mert benne is van, 
de időpontot még nem tudunk. Júliusra elvileg avatható állapotban kellene, hogy kerüljön, de ha 
bármi közbe jön, itt például Robiék azért nem tudtak tovább lépni, mert nem kaptak a tetőhöz 
megfelelő anyagot, nincs anyag. nem tudni, hogy addig még mi üt be, mi az ami megakasztja 
esetleg az építkezést. Ilyenkor úgy nevezett mérföldkövek vannak az építkezés során, hogy ha 
még valami megakasztja, akkor nyilván probléma lesz, de most nem néz ki úgy, hogy bármi is 
akadályozná. Egyelőre úgy látjuk, hogy június vége, a tervezett időpontra be tudják fejezni.  
 
Sági Mihály elnök: Július 10-e után zárulnak a megyei illetve minden olyan sakkverseny, 
országos megyei, amelyik lekötik a versenyzőket, addig nehéz megszervezni ilyen meghívásos 
versenyt. Abban a pillanatban, amikor lenne egy olyan termünk, ahol le tudunk ültetni 60 embert, 
mert most pillanatnyilag nincsen.  
 
Máté Gábor polgármester: Akkor a 1-jeit tolnánk oda?  
 
Sági Mihály elnök: Igen. Az augusztusit nem tolnánk, mert az egy ilyen hobbi, oda nem csinálnák 
meghívásosat, de ide igen. Szeretnének is jönni, mert mi is eljárunk, és jönnének Pusztaszerre.  
 
Máté Gábor polgármester: Azt is el tudom képzelni, hogy fölavatjuk a termet és aznap vagy 
másnap lenne ez a rendezvény.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem semmi más kiegészíteni valóm nincsen. A bizottság ezzel a módosítási 
javaslattal elfogadásra javasolja a napirendi pontot. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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4/2018.(I.29.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi rendezvényterve 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Községi 
Önkormányzat 2018. évi rendezvénytervét a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, azzal a 
módosítási javaslattal, hogy a május 1-jei sakkverseny kerüljön áthelyezésre július második felére. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: A polgármester 2018. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont a polgármester szabadság-ütemezési terve.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez egy kötelezettség, igyekszem, tényleg amennyire lehet teljesíteni, 
de ez nem kivitelezhető.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
5/2018.(I.29.)EB. határozat 
 
Tárgy: A polgármester 2018. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a polgármester 
2018. évi szabadság-ütemezési tervét a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2018. 
évi finanszírozásáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit 
Kft. 2018 évi finanszírozása. Benne van a költségvetési tervezetben is, éppen ezért ha már 
javasoljuk elfogadásra a költségvetést. Ahhoz nekem nincs rálátásom, hogy ennek a 
finanszírozásnak az adatai valósak-e. Amióta részt veszek ebben, tudom, hogy miért támogatjuk 
mi ezt. Nekem az a kérésem, hogy ha valakinek ezt meg kell fizetni, azt ne a Pusztaszeren élő 
személyek fizessék meg.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én is elolvasgattam, átnéztem, minden emelkedik, utal is rá, hogy 
minden emelkedik, ezzel számolnunk kell.  
 
Sági Mihály elnök: Azt mi nem tudjuk, hogy a többi önkormányzat teljesíti-e vagy nem.  



oldal: 7/9 

 
Máté Gábor polgármester: Én azt mondom, hogy azt javaslom a testületnek, hogy előterjesztve 
megkaptuk, ne hozzunk döntést, tájékoztató jelleggel beszéljünk róla. Én azt fogom javasolni a 
testületnek, hogy akkor döntsön, amikor a kistérségi polgármesterek egyeztették az 
elképzeléseket. Elmondom, hogy mi a problémám. Van itt egy kimutatás és én csináltam egy 
komolyabb számítást, de ha nézem azt, hogy a 2017-ben a szolgáltatásban milyen arányban 
részesültek a települések és milyen arányban finanszírozzuk a szolgáltatást akkor mi ilyen 3-400 
ezer forintos plusz, szolgáltatást produkálunk az igénybevételhez képest. Két település az, aki 
mínuszos a szolgáltatás szempontjából, sokkal, nagyobb igénybevétellel terheli a rendszert, mint 
amilyen hozzájárulása van, ugyanis a hozzájárulás lakosság arányosan állapítják meg, nem pedig 
az igénybevétel alapján. Meg fogom kockáztatni azt a dolgot, hogy az előző évi igénybevétel 
alapján osszuk szét a következő évi támogatást. Nem végeztem még teljesen a számítással, de az 
alapvető számításom alapján nem tudok mit kezdeni az egyébbel. Nem tudom mi az, hogy a beteg 
lakásán, ha a beteg lakásán egyéb van az köthető településhez. Ha rendelőben, akkor is köthető 
valamilyen szinten, de azzal foglalkozzunk külön, ez nekem egy kicsit bekavar itt a rendszerbe, 
mert eddig én nem emlékszem, hogy lett volna, hogy egyéb. Ennek alapján, ha az egyebet 
kihagyom, belőle akkor Baks 500 ezer forinttal van alatta, mert oda nagyon sokat megy ki az 
ügyelet. Nem a nappali, mert elvileg oda a nappali ügyeletnek nem kellene kimennie, mert ők nem 
fizetik a 24 órást csak a másikat. Ehhez képest is majdnem 11%-os részesedése van az egész 
rendszerből. ha azt nézem, hogy a beteg lakásán az ügyelet mennyi ad ki akkor 24%. Nagyon 
nagyarányú a baksi részvétel még akkor is, ha ők fizetnek erre a részre. A mi esetünkben mi 
fizetnénk egy 4,8%-ot közben, amit fizetünk az 7,6%, durván 3-400 ezer forinttal fizetünk többet, 
mint amiben egyébként részt veszünk. Ami érdekes, hogy Kistelek 2 millió 400-rel fizet 
kevesebbet, mint az igénybevett arány. Az arányos szolgáltatást is sokkal nagyobb arányban 
veszik, mint a lakosságszám. Azt mondom, hogy próbáljuk meg rendezni a sorokat. Azt mondom, 
hogy a testület hozzon egy olyan állásfoglalást, hogy minden képpen támogatni fogjuk a 
finanszírozási formát pedig az összehangolt kistérségi támogatásokhoz igazítjuk.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság tárgyalásra alkalmasnak találja. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Kisteleki Térségi 
Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2018. évi finanszírozásáról szóló előterjesztést a Képviselő-
testületnek tárgyalásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
Máté Gábor polgármester: Egy csomó, kérdés fölmerül. Mindenképpen támogatni fogjuk, 
mindenképpen szeretnénk, hogy legyen.  
 
Sági Mihály elnök: Nem látok a számok mögé, nem is akarok kutakodni, mert ahhoz le kellene 
ülni, megnézegetni, elolvastam és néztem, hogy azért nagy különbségek vannak. Van-e még 
valakinek valami?  
 










